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  Şedinţa ordinară  a Consiliului local Sâncel, din data de 30.06.2021 a fost 

convocată  de primarul comunei Sâncel, prin Dispoziţia nr. 101 /22.06.2021 . 

  La şedinţa de astăzi care se desfășoară în Sala mică a Căminului cultural 

Sâncel pentru a se asigura distanțarea necesară a consilierilor și a celor prezenti Sunt prezenţi  

un număr de 11 consilieri din totalul de 11 câţi compun Consiliul local, primarul și secretara 

comunei . Ședinţa de astăzi este statutară și publică, publicitatea s-a făcut prin afișarea 

dispoziției de convocare în holul Primăriei și pe site-ul  institutiei:www.primariasincel.ro 

  Președintele de sedință, d-l consilier Biian Ioan,supune aprobării consilierilor 

procesul verbal al ședinței anterioare, care le-a fost  adus la cunoștința consilierilor odată cu 

materialele de ședință, propunere aprobată cu 11 voturi pentru. 

                       În continuare președintele de ședință dă cuvântul d-lui primar pentru 

prezentarea primului punct al odinei de zi și anume proiectul de hotarâre privind aprobarea 

ordinei de zi strabilită pentru ședința de astăzi și care cuprinde următoarele puncte: 

1.Proiect de hotarâre  privind aprobarea ordinei de zi ; 

2.Proiect de hotărâre privind  completarea inventarului domeniului public al comunei Sâncel; 

3.Proiect de hotărâre privind  demararea procedurilor privind amenajarea zonei de protecție a 

sursei de apă-Izvor DJ 107-Sâncel; 

      Iniţiator:Fratila Ilie-primar 

                         Proiectul este însoțit de referatul de aprobare al primarului  de raportul 

compartimentului juridic și de avizele favorabile ale comisiei de specialitate , astfel că supus 

la vot se aprobă cu 11 voturi pentru, în felul acesta se adoptă H.C.L. nr.37/2021. 

  Președintele de ședință dă cuvântul din nou d-lui primar pentru prezentarea 

proiectului de hotarâre privind  completarea inventarului bunurilor din domeniul public al 

comunei Sâncel, prin includerea în cadrul acestuia a contoarelor de apă pe care SC Apa 

CTTA Alba le-a înlocuit în comuna Sâncel.Propunerea de completare se face în baza 

proceselor verbale de recepție întocmite la terminarea lucrărilor,  comunicate de APA CTTA 

Alba , valoarea bunurilor fiind de 32.400,29 lei.Proiectul de hotărâre inițiat de primarul 

comunei Sâncel este însoțit de referatul de aprobare al inițiatorului , de raportul 

compartimentului de specialitate și de avizele comisiilor de specialitate care funcționează în 

cadrul Consiliului local Sâncel.Legat de acest proiect nu sunt obiecțiuni, astfel că Proiectul de 

hotărâre  este supus aprobării consilierilor și se aprobă cu 11 voturi pentru, în felul acesta se 

adoptă H.C.L. nr.38/20212. 

  Următorul punct al ordinei de zi îl reprezintă proiectul de hotărâre privind 

demararea procedurilor privind amenjarea zonei de protecție Izvor DJ 107, sursa de apă aflată 

la marginea drumului județean nr.107 Blaj-Târnaveni, de la care se aprovizionează toți 

trecătorii.În conformitate cu prevederile L.458/2002 privind calitatea apei potabile și ale HG 

974/2004 privind aprobarea Normelor de supraveghere, inspectie sanitară și monitorizare a 



calității apei potabile , primariile au obligația de  de a lua toate măsurile necesare pentru 

asigurarea calității apei precum și avertizarea populației prin afișare la loc vizibil și protejat a 

înscrierilor privitoare la potabilitatea apei.În acest sens d-l primar a inițiat  proiectul de 

demarare a procedurilor privind amenjarea acestei zone de protecție.Proiectul este însoțit de 

referatul de aprobare al inițiatorului, de raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primariei Sâncel și de avizele favorabile ale comisiilor de specialitate  care funcționează în 

cadrul Consiliului local Sâncel. Supus la vot proiectul se aprobă cu 11 voturi pentru , în felul 

acesta se adoptă H.C.L. nr.39/2021.  

 Nemaifiind alte probleme  pe ordinea de zi d-l primar informeaza consilierii in 

legatura cu  investițiile care se derulează în acest moment în cadrul comunei Sâncel. 

           În acest sens informează că : 

-în urma discuțiilor avute cu conducerea Consiliului  județean Alba  și a Prefecturii Alba s-au 

dat asigurări că toate investițiile derulate prin PNDL1 si PNDL 2 ,  începute și nefinalizate , 

vor fi finanțate în totalitate; 

-vor fi alocate fonduri de la bugetul local pentru lucrarile de realizare a trotuarelor și 

șanțurilor de la Pănade , în  limita disponibilităților; 

-se reabilitează  prin plombare DC 23 și se va repara și  pe CD 22 în zona podului peste râul 

T-va Mică; 

-a fost depusă o cerere de finanțare prin fondurile alocate de Guvernul Finlandez pentru 

proiecte care vin în sprijinul grupurilor dezavantajate  constând în întocmirea documentației 

faza DALI și documente pentru avizare , în cazul nostru fiind solicitare pentru reabilitare Pod 

peste T-va Mica de la Iclod , finanțarile  fiind în limita a 40 mii de Euro; 

-investiția de asfaltare străzi în Sâncel  este depusă la CNI , și figurează în lista de sinteză 

asteptând demararea finanțărilor; 

-finațarea pentru reabilitare Școală Gimnazială Sâncel este depusă pentru alocare de fonduri 

din rezerva aflată la dispozitia primului ministru, pentru care avem informații că se vor aloca 

în luna august  și vor fi reabilitate în totalitate  : instalația electrică, termică, pardoseală, 

avertizare prin senzori în  caz de incendii și instalație de stingere automată  a acestora precum 

și realizare grupuri sanitare în interiorul clădirii; 

-proiectul de reabilitare Școala Gimnazială Sâncel se regăsește și pe lista sinteză a CNI ; 

 D-l consilier  Biian Ioan întreabă ce se întâmplă cu străzile necuprinse în proiectul de 

asfaltare întocmit inițial.D-l primar informează că se va întocmi un alt proiect cu o altă 

finanțare  pentru porțiunile de străzi care au fost omise initial. 

 D-l consilier Barna Ilie  este interesat dacă  prin reabilitările de la DC 23 si DC  22  nu 

se poate reabilita si Podul de la Iclod . 

 Nemaifiind alte probleme, președintele de edință declară ședința închisă. 

 

 

 

 PRESEDINTE DE SEDINTA   Secretar general al com. Sâncel 

 Cons.Biian Ioan     Bărbat Silvia 

 

 

 


